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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

OMTRYKT:

Fødevareministeren

10. marts 2010

15. marts 2010 (ændret adressat)

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 418

Ministeren bedes redegøre for konsekvenserne af, at der i efteråret blev åbnet 

op for salget af energidrikke, herunder hvilke sundhedsmæssige 

problemstillinger, der har rejst sig som følge af specielt børns overforbrug af 

disse energidrikke.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jonas Dahl (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfjoda@ft.dk

og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand
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